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D.Interpellation till Österåkers kommunfullmäktige

Äsättra förskola

Stängningen av Äsättra förskola hade vi en samsyn på. Ett fåtal elever samt ingen personal var
förståeliga grunder för stängning av förskolan.

När vi informerades i KS om stängningen sas det att förskolan skulle öppnas så fort som det var
möjligt. Nu öppnçdes inte förskolan igen.

Med anledning av detta vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher:

- Vad hade ni för tankar om driften, fanns/prövades alternativa driftsformer?
\

- Fanns tankar om annan inriktning för att öka intresset?

- Vad fanns för dialog med föräldrar?

För Sverigedemokraterna Österåker kommun
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Anders Borelid
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